
Točka 3: Izvješće o provedbi Akcijskog plana 

Predsjednik povjerenstva, doc. dr. sc. Tomislav Rudec rekao je da je Akcijski plan pred 

izglasavanjem na Fakultetskom vijeću te da će se nakon toga dokument poslati u AZVO. 

Napomenuo je kako su gotovo sve točke akcijskog plana, osim onih za koje još nije vrijeme da 

budu obavljene, napravljene uspješno. Predsjednik Povjerenstva još je jednom pokazao plan 

članovima.  

 


